
Skolebestyrelsesmøde, mandag d. 4. september 2023, kl. 17.00-19.00 

Mødet afholdes på lærerværelset 

Deltagere: 

Christian (f – form.)   Anette Ø. (m) 

Martine (f – næstf.)   Medarb. SFO (m) 

Brian (f)    elevrep. 

Mie (f)    elevrep. 

Christian (f)    Protokol ført af: 

Trine (f) 

Inga (f)    

Dagsorden (Orientering / Drøftelse / Beslutning / Høring / Tilsyn):   

1. Referat til forældrene (B) – Christian er ref. 
 

2. Godkendelse af dagsordenen (B) – Godkendes 
 

3. Elevråd (O) 

Elevrådet har arbejdet med trivselsdagen, som afholdes d. 6/9-2023. 

Der arbejdes fortsat med projekt indsamling til Ukraine. Sabrina støtter op om dette, og 

indkalder til møde omkring planlægning. 

Man har i 8. og 9. klasse ønsket mulighed for flere aktiviteter i dagligdagen. I den forbindelse 

er der arbejdet med aktivitetsrummet, som disse to klassetrin har adgang til. Der er blandt 

andet bestilt spil, og gjort andre tiltag, der skal øge hyggen og atmosfæren for eleverne. 

Eleverne har mulighed for at anvende aktivitetsrummet i 12-pausen. 

 

4. Budget 2024-(27) (D/B) 

Der var dialogmøde på kommunen i sidste uge. Skoleudvalget er blevet bedt om at tage 

udgangspunkt i sidste år sparekatalog, hvorfor mange punkter er genkendelige i år. 

Der blev diskuteret fem punkter, som vi ønsker at gøre indsigelse imod. Disse er BU2, BU3, 

SU1, SU4, SU6. 

 

5. National trivselsmåling (O/D) 

Sabrina gennemgik trivselsmålingen. Søndre Skole har en gennemsnitlig trivsel på 3,6 % 

hvilket svarer til kommunens gennemsnit. 

Fra 4. til 9. klassetrin er det ”Støtte og inspiration”, som er den største udfordring. 

I den forbindelse har lærerne i uge 32 arbejdet med punkter, som man vil fokusere på. Dette 

indebærer klassefællesskaber, medbestemmelse og selvstændighed. Ud fra disse 

fokusområder vil lærerne opstille mål og indsatser i klasserne. Formålet med dette er at 

definere mål og indsatser man i klasserne kan arbejde ud fra. Tanken er, at det skal nå fra 

lægernes skrivebord og helt ud til elever og forældre. Sabrina vil over de næste to måneder 



følge op på dette. I den forbindelse har vi bedt Sabrina om at vende tilbage med opfølgning i 

november måned, for at høre hvordan arbejdet er gået. 

 

6. Ansættelse af lærere i juni (O) 

Der er kommet flere nye medarbejdere til, herunder er forklaring på hvorfor. 

Søndre Skole er blevet bevilget midler til implementering af mellemformer og har derfor 

ansat en medarbejder i den forbindelse (Maja L.). 

Vores inklusionsmedarbejder, Daniel, er blevet fastansat. 

To nye dansklærere er ansat i hhv. indskoling (Amanda) og udskolingen (Inger). 

 

7. SFO – opfølgning fra mødet i maj (O) - v/Jan 

Der er kommet to nye medarbejdere til SFO 2, hvilket har stabiliseret organisationen. Der er 

ligeledes kommet bedre struktur og højere tilfredsheden hos medarbejderne. Der er fortsat 

nogle udfordringer i SFO 1, hvor der er stillinger der skal besættes.  

Arbejdet mellem de to matrikler går rigtig godt, og der er god vilje og lyst til at samarbejde 

på tværs af SFO 1 og 2. 

 

8. Forældrehenvendelser (D/B) 

Forældrehenv. vedr. skolevejen. Forespørgsel omkring skolepatrulje og opmaling af 

fodgængerfelter. Steen fortalte, at der tidligere, om morgenen, har været skolepatrulje i 

lyskrydset Egøjevej/Søndre Viaduktvej, men ikke de sidste par år, og det forventes heller 

ikke, at det etableres igen. Steen vil undersøge, om der er brug for opmaling af 

fodgængerfelter i området, og evt. efterfølgende fremsende en henvendelse til Køge 

Kommune på bestyrelsens vegne. 

 

Anden forældrehenv. - større elevers adfærd ift. mindre elever samt konflikt mellem mindre 

elever. Ledelsen orienterede om, hvordan sagerne var håndterede. Bestyrelsen drøftede det 

generelle omkring skolens tilsyn.   

I den kommende periode vil der være flere gårdvagter og skærpet opmærksom ved 

legepladsen. 

Bestyrelsen har taget ledelsens håndtering til efterretning. 

 

9. Mødedatoer – se nedenstående (B)  

Godkendt 

 

10. Meddelelser/nyt fra (O) 

• SFO – se punkt 7 

• Formand (næstformand) – inden dialogmødet mødtes de øvrige skolebestyrelser, og 

diskuterede en fælles front ift. høringssvar. Der var bred enighed om Søndre Skoles 

indsigelser til spareforslag.  

• Skoleledelsen – 3A har 29 elever, hvilket på papiret gør, at de skal deles til sommer. 

Vi bliver bevilget et højere budget fra 2024, og vi bruger derfor lige nu flere penge 

på to-lærer ordning.  



• Andre 

 

11. Evt. 
Kommende møder: mandage 04.09.-02.10.-13.11.-18.12.-15.01.-to.08.02.-18.03.-15.04.-13.05.-10.06. 
 

 
 

 

 


